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Dagsorden til bestyrelsesmøde  

Landsbyordning Ruds Vedby – for enden af Regnbuen 

 
Dato: 22/10 2024   

Tid: 17.15 – 20.00  

Sted: Skolen 

Afbud: Jeanette,    

Referent: Yvonne 

Ordstyrer: Louise 

Tilstede: Mødet indledes med en præsentation, da det er Anne Raaholts første be-

styrelsesmøde. 

 

 

1. Punkter til evt. kl. 17.15 

Beskrivelse Ønsker om punkter til dagsorden skal som udgangspunkt meldes ind til leder og 

formand. Hvis man af særlige grunde har behov for at få et emne drøftet under 

evt., skal det forberedes og meldes ind her. 

Formål Beslutning 

Beslutning/notater Anne Kristine præsenterer sig selv. Hun er nu vores konstitueret skoleleder, der-

udover har Anne Kristine ansvar for Ungdomsskolen herunder Ung Sorø.  

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde kl. 17.20 

Beskrivelse Godkendelse af referatet. Der er mulighed for at byde ind med rettelser/uklarheder 

til referat fra sidste møde. Referatet fra 17/9 2024 er udsendt 

Formål Beslutning  

Beslutning/notater Anne Kristine sender referaterne videre til det politiske niveau. 

Det bliver fremadrettet beslutningsreferater, med en kort orientering om hvad der 

er diskuteret. Der skal så vidt muligt ikke stå navne i referaterne. 

Referat godkendt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden kl. 17.25 

Beskrivelse Godkendelse af dagsorden. Der er mulighed for at byde ind med rettel-

ser/uklarheder til dagsorden. 

Formål Beslutning  

Beslutning/notater godkendt 

 

4. Mobilpolitik kl. 17.30 

Beskrivelse Mobilpolitik (Retningslinjerne har været drøftet i personalegruppen samt i elevrå-

det, og skal nu endelig godkendes på bestyrelsesmødet. Bilag vedhæftet 

Formål Beslutning 

Beslutning/notater Lærerne oplever at den nye ordning fungerer godt. 
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Lærer og elever nikker genkendende til beslutningen. Det bliver fremlagt på lære-

møde på fredag. Og træder i kræft på mandag. 

 

5. Status på indsatser kl. 18.00 

Beskrivelse De fortsatte indsatser ift. etablering af landsbyordningen samt den nye ledelsesor-

ganisering 

Formål Orientering/ drøftelse/ evt. beslutning 

Således som Landsbyordningen er politisk godkendt består ledelsen af lederen af 
landsbyordningen, en ledelsesrepræsentant fra skolen og en ledelsesrepræsen-
tant fra daginstitutionen. 
Det vil sige pt. Anne, Kristina og Yvonne. 
Lederen af daginstitutionen, pt. Yvonne, er stedfortræder for lederen af landsby-
ordningen.  
De to niveau 4-ledere for hhv. skole og daginstitution er sideordnede og refererer 
begge til lederen af landsbyordningen. At være stedfortræder er ikke at være 
souschef og dermed heller ikke et ledelsesniveau over det anden niveau 4-leder.  

Beslutning/notater Stillingen til ny skoleleder er blevet slået op. 

Skulle der være en der havde lyst til at se stedet, er de velkommen. Der bliver vist 

rundt, ligeledes kan de blive vist rund i Regnbuen. Der er 2 samtaler, 

2 samtalerunde slutter d. 27.11.2024. D.12.november er der udvælgelsesmøde, af 

kvalificeret ansøger – er der ingen - vil der blive indkaldt til ekstraordinært møde. 

Linket bliver sendt med referatet. 

https://genitor.dk/stilling/754fc1e2-64bc-40ef-bdba-5efa0ccea347/  

Den nye leder skal beslutte om der skal ansættes en ny afdelingsleder for lederen 

af mellemtrinet og specialområdet.  

 

 

6. Nyt fra elevrådet kl. 18.20 

Beskrivelse Elevrådet fortæller om deres arbejde, og tager emner op som ønskes drøftet i be-

styrelsen 

Formål Drøftelse/orientering 

Beslutning/notater Nyt fra eftersidninger – elevrådsformanden har ikke haft emnet oppe i elevrådet 

endnu. Punktet kommer på ved næste møde. 

Der er heller ikke nyt fra Elevforum. Elevrådet kan komme til at tale med politikker-

ne, der er sat en time af. Gå tilbage og snak med de andre om, over hvad I godt 

kunne tænke jer at tale med politikkerne om. 

På sidste Best.møde, blev der fremsagt et ønske fra elevrådet om, at få et rådig-

hedsbeløb, med penge de kunne bruge af indkøb til f.eks. fælles aktiviteter eller 

måske til hjælp til en skolefest.  Ønsket var 30.000.kr. der er enighed om at det 

lyder som en god ting at give et beløb til elevrådet, men at beløbet skal være i tråd 

med virkeligheden – ønsket bliver taget til efterretning. 

7.  Menstruation og bind kl. 18.35 

Beskrivelse Pigernes adgang til bind og samt fravær ved menses og menses som tabu. 

Formål Orientering/drøftelse/ evt. beslutning 

Beslutning/notater Lærerne oplever ikke at det er et tabu mellem eleverne. Eleverne er gode til at 

spørge personalet og de er ikke bange for at gå til lederen, hvis det skulle være. 

https://genitor.dk/stilling/754fc1e2-64bc-40ef-bdba-5efa0ccea347/
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8. Økonomi kl. 18.50 

Beskrivelse Sidste økonomiske redegørelse(oktober) 

Formål Orientering 

Beslutning/notater Næste bestyrelsesmøde, taler vi om næste års budget. Vi taler om hvad kan lade 

sig gøre, i forhold til ansættelse på skolen. 

De forventede budgetter for skole og daginstitution regner vi med går i balance. 

Hvem betaler regningen for den rekruttering af den nye leder. Spørgsmålet bliver 

undersøgt til næste gang. 

 
9. orientering - Eventuelt kl. 19.05 

Beskrivelse Punkter der skal sættes på næste dagsorden. 

Formål  

Beslutning/notater 1.Yvonne kunne godt tænke sig, at der fremover bliver skrevet beslutningsrefera-

ter, med en kort orientering af emnet og meningsudveksling, hvis det giver mening 

for beslutningen. 

2.Thomas kunne ønske at man kunne deltage på teams ved bestyrelsesmøderne. 

3.Anne Kristine taler lidt om den opslåede skoleleder stilling.  

4.Bestyrelsesmøderne fra januar og fremover til at hedde 17.15 til 19.45. 

7. Der vil fremover under hvert punkt på dagsorden, skrive hvem der er ansvarlig. 

8. Der skal være et ekstra punkt på dagsorden der hedder nyt fra ledelsen.  

9. Anne vil lægge referaterne ud på vores hjemmeside og sende til rådhuset hvor 

de bliver sendt ud på næste dagsorden til de politikkerne dagsorden 

 

. 

 

 

10. Punkter til kommende møder  

Notater Kostpolitik der er ikke politisk opbakning til at lave en politik. Det er op til at man 

lokalt arbejder – men vi kan ikke lave en dissideret politik over det.  

Retningslinjer for medicinudlevering 

  

 1.Lajla vil gerne snakke støj på næste møde.  

Støj på skolen – børnene i 3 og 4 klasse vil gerne deles fordi der er meget støj i 

klasserne. I overbygningen tolererer lærerne ikke støj. Forældrene bliver kontaktet 

hvis eleverne støjer for meget. Hvad kan lærerne gøre mere. 

Kan problematikken tages med op i elevrådet, så vi kan tage det med til næste 

bestyrelsesmøde. 

2.Anne vil gerne have at vi får et logo. Det er vigtigt vi har en profil, også i forhold til 

vores ansigt udad til. 

3.Fester fremover. Hvilke skal vi holde sammen og hvad skal vi holde hver for sig.   

4.Økonomi på næste gang 

Man skulle kunne komme på kontoret og hente bind, hvis man har brug for det. 

Behovet findes ikke helt på skolen. Lærerne tager hånd om udfordringen og lærer-

ne tager snakken med de unge piger.  

Der er også sundhedsplejersken som man kan trække på, hvis der er brug for det. 
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5.Regnbuen arbejdstilsynet på besøg. Orientering om Arbejdstilsynets uanmeldt 

besøg. 

6.Vi ønsker at holde hele bestyrelsesmøder sammen i al tiden. Vi skal være op-

mærksomme på, at decideret spørgsmål til skole eller daginstitution skal besluttes 

særskilt. 

7.På mandag vil Anne Kristine gerne bruge en pjece at give til forældrene til infor-

mationsmødet. Bestyrelsesmedlemmerne skal lige nikke ja til at vi deler det ud til 

forældrene. 

8. Nyt fra advisory board  

 

 

 

 

 

 


